
7  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

 

Plats och tid  

 

 

  

Yttrande gällande 

Kungörelse om 

granskning (Ny 

förskola vid 

Ringvägen)  
 

Detaljplan för del av 

Skogsborg 1:1 M.M. 

(ny förskola vid 

Ringvägen) ställs ut 

för granskning. 

Granskningstiden är 

19 december – 23 

januari. 

 

Förslaget innebär att 

en förskola med 8 

avdelningar kan 

byggas vid Ringvägen 

i skogspartiet mellan 

Furuvägen och 

Schenströmsgatan i 

södra delen av 

Johannisdalsskogen. 

 

Kultur- och 

fritidsnämnden har 

tidigare lämnat 

synpunkter i ärendet 

och påtalade då vikten 

av att tillgängligheten 

till 

Johannisdalsskogen 

och IKW-stugan inte 

får försämras. 

 

Förvaltningens 

förslag: 

 

Något nytt har inte 

framkommit som 

förändrar tidigare 

yttrande från  

kultur- och 

fritidsnämnden. 

 

 

Kultur- och fritidschef 

Christina Axelsson 

Fritidsgården Kuggen klockan 16.30-18.00 

Beslutande Ledamot 

Ledamot  

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

 

Övriga närvarande  

 

 

 

 

 

 

 

Tjänstemän 

Rose-Marie Fasth  

Vik ungdomslots 

 

 

 
 

 

Justerare Ledamot Paragrafer §§ 125-132 

 

Tid och plats för 

justering 

2019-01-24 

Fritidsgården Kuggen   

Underskrifter 

 

Sekreterare 

 
……………………………………………. 
Rose-Marie Fasth 

 
  

                Ordförande 

 
……………………………………………. 
 

  

                 Justerande 

 
……………………………………………. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 125    KFN 2017/217 

 

Fastställande av dagordning och upprop 

Upprop fastställdes och dagordning lästes upp.  

 

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att godkänna dagordningen. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 126    KFN 2017/217 

 

Val av justerare 

Förslag:  

att välja ledamot till mötets ordförande 

att välja ledamot till vice ordförande 

att välja ledamot till protokolljusterare. 

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att välja ledamot till mötets ordförande 

att välja ledamot till vice ordförande 

att välja ledamot till protokolljusterare. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 127                           KFN 2017/217 

 

 

Presentation av ny logga till UFM 

 

Kommunens kommunikatör Linnea Svansbo har tagit fram en ny logga till UFM 

utifrån kommunens nya grafiska profil. UFM tycker att det ser bra ut, stilren, 

fungerar både på kläder och sociala medier.  

 

Beslut 

att använda loggan. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 128    KFN 2017/217 

 

Önskemål om Swish på skolornas cafeterior 

Scheeleskolan inkom i slutet av 2018 in med en fråga varför de inte kan ha Swish 

på skolans cafeteria och huruvida andra skolor i kommunen har Swish. UFM hade 

uppgift att till dagens möte ta fram information. Det visar sig dock att 

Scheeleskolan infört swish vid årsskiftet. För de övriga skolorna såg det ut som 

följer: 

 

Malmaskolan har swish i caféet och tycker att det fungerar bra. För yngre åldrar 

och efter överenskommelse med äldre barn har de löst det så att föräldrarna 

swishar pengarna för barnens räkning. För högstadieeleverna kan de flesta av 

eleverna som har swish använda det på egen hand. 

Karlbergsskolan införde swish i cafeterian 1 januari i år efter önskemål av 

eleverna. En utvärdering kommer att göras längre fram. En konsekvens är att 

kontanterna försvunnit helt vilket medfört att det finns elever som inte kan handla 

längre. En diskussion pågår om att införa någon form av kuponger.   

Ullvigymnasiet har swish och kort i skolrestaurangen som är kontantfri, och swish 

och kontanter i uppehållsrummet. Erfarenheten är positiv. Enligt uppgifter från 

personal på skolan använder ca 90% av eleverna swish vid betalning i 

cafeteriorna. 

 

 

 

Beslut 

att ungdomsfullmäktige betraktar ärendet som avslutat. Representanter från 

Scheeleskolans elevråd tar informationen vidare till elevrådets nästa möte. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

 

 

 

UFM § 129    KFN 2017/217 

 

Planering av träff mellan elevråden och UFM 

Scheeleskolan har inkommit med önskemålet om en träff mellan representanter 

från elevråden i kommunen och UFM. Vi beslutar att bjuda in elevråden till 

Kuggen en tisdag, ett datum som passar elevråden, och att samtidigt utarbeta en 

plan för hur UFM på bästa sätt fångar upp frågor från elevråden. Vi bjuder in 

minst en representant från varje årskurs. 

 

 

Beslut 

att bjuda in representanter från skolornas elevråd en tisdag som passar eleverna, 

till möte på Kuggen. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 130    KFN 2017/217 

 

Planering av Instagram och Facebook 

För januari/februari bestämmer UFM att uppmärksamma : 

 

Att UFMs ordförande blivit representant för den regionala utvecklingen i länet 

genom Region Västmanland 

Vår nya logga 

Aktiviteter: Miljöloppis  

Frågor från elevråden  

Uppmärksamma speciella dagar i stil med Alla hjärtans dag 

 

 

Beslut 

att uppdatera sociala medier enligt ovanstående under januari/februari. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

 

UFM § 131    KFN 2017/217 

 

Planering Miljöloppis 16 mars 

UFM ska arrangera loppis lördag 16 mars. Folkets hus Opalen är bokat. Folkets 

hus bidrar även med bord och utställningsskärmar. 

En insamling kommer att göras till ev Naturskyddsföreningen, olika alternativ 

undersöks. 

Vi diskuterar om vi kan ha en tävling, lotta ut biobiljetter bland dem som lämnar 

in förslag till UFM, gärna förslag med miljötema men alla förslag är välkomna.  

Vi beslutar att Loppisen pågår mellan kl 09.30-15.00. 

 

Arbetsfördelning: 

X, X, X och X spånar idéer till utställning om plast i vatten/sjöar som kan visas i 

foajén. Informationen kan hängas upp dagen innan om vi vill.  

X och X sammanfattar material om hur det går att leva mer miljövänligt i 

vardagen.  

X och X gör affisch. 

Rose-Marie Fasth trycker upp miljökassar med logga som delas ut samt 

producerar infomaterial om UFM, som kommer att ha ett infobord i lokalen. 

Ungdomslotsen lägger även ut info löpande på Facebook och Instagram samt 

skriver ett pressmeddelande till media.  

X, X, X och X ställer upp på att bli intervjuade av media. 

 

X och X följer med till Karlbergsskolans elevråd 1 februari kl 08.15 och 

informerar om evenemanget.  

 

Utställningsgruppen träffas 7 februari kl 17.00 på Kuggen. 

 

 

 

Beslut 

Att planera Miljöloppisen enligt ovan. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2019-01-24 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

 

UFM § 132    KFN 2017/217 

 

Övriga frågor 

Resa till Riksdagshuset i Stockholm samt slottet. Vi har möjlighet att följa med på 

buss som bokats av barn- och ungdomsenheten för Stockholmsresa på sportlovet 

27 februari. Ingen visning sker av Riksdagen det datumet, så i bestämmer oss för 

att preliminärboka 15 april. 

 

Marknadsföring.Vi bestämmer datum för medverkan på Fredagshappening. Vi tar 

med gratispennor med logga samt karameller. Tävling med frågor som lämnas in 

till UFM, biobiljetter lottas ut.  

Medverkande: X, X, X, 15 mars kl  09.00.  

 

En ledamot tar upp problemet med droger i skolorna till diskussion, frågan ställs 

om skolorna i Köping gör kontroller av förekomsten av droger? Uppfattningen 

från UFM är att det finns en ökad problematik med droger på vissa skolor. 

Förslaget väcks att regelbundna drogkontroller borde införas. Representanter från 

UFM menar att det är välkänt att droger förekommer men att det är något som det 

inte pratas högt om. UFM efterfrågar besök av polis med droghundar i skolorna på 

tider där eleverna inte är förvarnade. Beslut fattas om att skriva ett förslag om 

polisbesök med knarkhund som lämnas in till kommunen. 

 

 

Beslut 

att åka till Stockholm 15 april.  

att vi bestämmer datum för Fredagshappening till 15 mars. 

att UFM lämnar in ett förslag om polisbesök med knarkhund i skolorna. 

 

 

 


